



## Referat af Bestyrelsesmøde i Marstal Kajakklub onsdag d. 12 april kl. 17.30

Deltager:

*Niels Jørgen Bech*

*Susanne Grube*

*Mathias Faurby*

*Jan Møller*

*Heidi Albertsen*

*Berit Eilertsen*

*Mette Winther (referent)*

Afbud: *Ingen*

1. Godkendelse af dagsorden *Godkendt*
2. Godkendelse af referat fra sidste møde *Godkendt*
3. Status bestyrelsesoverdragelse, siden sidst:
  - a. Foreningsadministration  
*Berit mangler rettigheder til foreningsadministration. Niels-Jørgen og Susanne vil se nærmere på dette.*
  - b. Rise Sparekasse  
*Alle har registeret sig og er nu godkendt. Susanne vil tjekke op på om der er nu er adgang til klubbens konti, samt undersøge pris for mobilepay til klubben.*
  - c. Dansk Kano og Kajakforbund, DKF  
*Niels-Jørgen er registeret som formand på IPADDLE.*
  - d. MemberLink, tidligere Ro kort  
*Jan er ved at lære MemberLink at rende (det nye "rokort"). Ind til videre er det lagt statistik ind. Det overvejes at lave en introduktion til MemberLink for nye roer når vi er nået længere ind på sæsonen.*

- e. Nøgler  
*Berit har fået overdragelse fra Finn ang. nøglesystemet. Der er ca. 60 nøgler ude iblandt medlemmerne og 30 A-nøgler tilbage til nye medlemmer. Berit opbevarer disse.*
  
  - f. [Marstakajakklub@gmail.com](mailto:Marstakajakklub@gmail.com)  
*Niels-Jørgen har fået rettighed til klubbens mailkonto. Mette skal også have rettighed til denne, så der er altid to pers. til at kunne hjælpe. Klubben overvejer som der med tiden skal samles flere information under klubbens officielle mail (bank mm.) så det er lettere for en efterfølgende (NY)bestyrelse med overdragelser samt følge tidl. historik i klubben.*
  
  - g. CVR / Virk  
*Niels-Jørgen har adgang til dette.*
  
  - h. Digital post  
*Niels-Jørgen har adgang til dette*
  
  - i. CFR  
*Susanne vil tale med Finn ang. dette.*
  
  - j. Hostmaster.dk, domænenavn  
*Susanne vil tale med Finn ang. dette*
  
  - k. OneCom, hjemmeside hotel  
*Der skal registeret et nyt betalingskort, da det tidl. har været Dorte Runges personlige kort som har været tilknyttet her. Susanne vil tale med banken om et evt. kort til klubben.*
  
  - l. Forsikring, Ærø Brand / Concordia  
*Niels-Jørgen er registeret hos forsikringen.*
4. Aflæsning
- a. Vand, sidst 530 M3
  - b. El, sidst 210 KWh  
*DD. aflæses vand til: 530 M3, El til: 258 kWh. Forbrug: 48 kWh.*
5. Økonomi ved Susanne  
*Susanne har været hos Finn til overdragelse ang. økonomi. Per Larsen var ikke med til dette møde, men er fortsat klar til at hjælpe.*

6. Rengøring  
*Tidl. rengøringshjælp har ønsket at stoppe, og klubben skal finde en anden. Niels-Jørgen vil skrive en mail ud til medlemmerne og forhøre sig her, om andre kunne være interesseret i rengøringstjansen. Der foreslås evt. en oplæring af ny rengøringshjælp hos den tidl. da der her blev gjort et rigtig fint stykke arbejde.*
7. Vedligeholdelse (fast punkt på dagsorden)  
*Der er endnu ikke taget stilling til tagene nu, men der bliver fortsat talt om evt. løsninger. Det samme gælder skabshullet hvor tidl. køleskab har stået.*
8. Klubaktiviteter, herunder nyt fra instruktørerne
  - a) *Der er booket svømmehal, så både voksne og børn kan prøve kræfter med øvelser i indendørssvømmehal.*
  - b) *Instruktørerne har planlagt sæsonen ro-skole for børnehold samt voksen hold (IPP2)*
  - c) *Instruktørerne ønske, i tråd med bestyrelsen, også mere aktivitet i klubben, på vandet som på land med sociale arrangementer. Hertil er der forsat grill- aftner samt foredrag og fællesture.*
  - d) *Instruktørerne vil forsøge at skabe reklame for klubben i både aviser og sociale medier for at tiltrække medlemmer, nye som gamle.*
9. Arbejdsdag, lørdag den 15. april  
*Hvis vejret er til det skal der males. Broen skal op. Hvis der er nok folk, skal kajakerne tjekkes efter og opdateres med numre (også gerne til MemberLink) Mathias køber maling på dagen samt nye svampe til kajakerne.*
10. Åbent hus søndag den 30. april  
*Klubbens medlemmer er inviteret.*
11. evt:
  - a) *Ærø-ordningen blev ansøgt af Niels-Jørgen og Susanne.*
  - b) *Klubbens lokale i Marstal er reserveret til privat arrangement d. 18 maj.*
  - b) *Mathias tager til Australien i 6 mdr. og arbejder, og pauser derfor bestyrelsesarbejdet.*
12. Næste møde onsdag den 7.juni kl. 17.30  
*Niels-Jørgen vil stå for mad.*